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                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydentka Miasta Gliwice 

 

Pani Prezydentko. 

  

W Sośnicy wybudowano skwer „Neptun”. 

Troszkę udziału w tym zadaniu miałem będąc radnym. 

Zadanie wykonano  – mieszkańcy zadowoleni. 

Skwer oddano do użytku w lipcu 2023 r.  

Oczywiście jak to by bywało w naszym mieście, zadanie wykonano,                           

ale oświetlenie skweru zadziałało dopiero  04.03.2024 r.  

Pojawiły się kolejne problemy – oświetlenie „działało kiedy chciało”. 

Dopiero po moim kolejnym monicie dokonano ustawień sterowania oświetlenia. 

Lampy zapalają się o zmierzchu i wyłączają o 23 godz. 

 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- dlaczego są wyłączane o 23 godz. kiedy oświetlenie uliczne działa przez całą 

noc? 

- dlaczego majątek miasta po godz. 23 jest pozostawiony bez oświetlenia tzn. 

stwarza sytuacje do aktów wandalizmu i spotykania się osób pijących alkohol                    

i inne. 

- bo z relacji mieszkańców tak to wygląda.  

- jak już tak ma być to dlaczego nie pozostawiono na odrębnym obwodzie 

oświetlenia chodnika pomiędzy skwerem a byłym stadionem ? 

- na mój wniosek kilka lat temu to oświetlenie uruchomiono. 

- z tego przejścia korzystają mieszkańcy. 

- dzisiaj jest całe oświetlenie na jednym obwodzie. 

- i przejście jest nie oświetlone. 

Proszę o podjęcie stosownych decyzji w tym temacie. 

I już ostatnie pytanie: 

Proszę wymienić mi skwery parki w których zapalane jest oświetlenie                           

o zmierzchu i wyłączane o 23 godz. 

  

 

 

                                                                               Jan Pająk 

                                                                               Radny Rady Miasta Gliwice 

 
 


